
 
 
 
Vážený pane řediteli,  

moc Vám děkujeme za realizaci dopravního opatření u Kačerova. Situace se 
zlepšila celkově. Dnes dopoledne (okolo 9-10hod.) konečně nestojí kolony ve 
Spořilovské dolů a ani dole na Jižní spojce pod Spořilovem. Spořilovskou 
projíždějí ve směru nahoru osobní auta. Pravděpodobně ale nebude vše ještě 
realizováno stoprocentně, protože kamiony se tu stále objevují a jede jich skupina 
pohromadě.  

Předpokládáme ale, že bude brzy osazena zákazová značka pro vjezd na 
Spořilovskou a bude tu dopravní režim aspoň hlídat nějakou dobu Policie ČR.  

Poslední rok jsem již vycházela na ulici minimálně, protože jsem trpěla zhoršující 
se dušností a srdečními problémy. Na podobné potíže si stěžovalo v mém okolí 
hodně lidí. Dnes dopoledne jsem šla po mostě přes Spořilovskou a dýchalo se mi 
mnohem lépe. I v sídlišti je změna citelná. Po dlouhé době větráme a není tolik cítit 
ve vzduchu prach a výfukové plyny.  

Je skvělé, že realizace proběhla poměrně rychle a že to bylo Vámi i náměstkem 
Noskem považováno za prioritu. Také je důležité, že náměstek Nouza pokračoval v 
této věci a splnil slib daný městem obyvatelům Spořilova. A nakonec, že řešení 
podpořil i dopravní výbor.  

Vaše vyjádření v médiích, že máte dokonce připravený celý soubor opatření pro 
řešení případných problémů, nás velmi potěšil. Přece jen určité obavy jsme měli, 
aby vše fungovalo tak jak má.  

Přeji Vám hezký den  

 

Jana Růžičková  

Občanské sdružení SOS Spořilov  

 


